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> Retouradres Postbus 20301 2500 EH  Den Haag 

 
 

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer  

der Staten-Generaal 

Postbus 20018  

2500 EA  Den Haag 

 

 

 

Datum 25 september 2013 

Onderwerp Antwoorden kamervragen over het bericht “Agent wil DNA niet 

afstaan voor databank” 

 

 

Bijgaand zend ik u de beantwoording van de vragen van het Lid Helder (PVV) over 

het bericht “Agent wil DNA niet afstaan voor databank”(ingezonden 6 augustus 

2013). 

 

 

De Minister van Veiligheid en Justitie, 

 

 

 

 

I.W. Opstelten  
 

 

 

 

 

Directoraat-Generaal 

Politie 

Programma Regie en 

Strategie 
  

Turfmarkt 147 

2511 DP  Den Haag 

Postbus 20301 

2500 EH  Den Haag 

www.rijksoverheid.nl/venj 
  

 

Ons kenmerk 

430979 
  

Uw kenmerk 

2013Z15602 
  

Bij beantwoording de datum 

en ons kenmerk vermelden. 

Wilt u slechts één zaak in uw 

brief behandelen. 
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Directoraat-Generaal 

Politie 

Programma Regie en 

Strategie
  

 

Datum 

25 september 2013 
 

Ons kenmerk 

430979 

 

 

 

2013Z15602 

Vragen van het lid Helder (PVV) aan de minister van Veiligheid en Justitie 

over het bericht “Agent wil DNA niet afstaan voor databank”(ingezonden 

6 augustus 2013) 

  

 

 

 

1 

Kent u het bericht “Agent wil DNA niet afstaan voor databank”? 1) 

  

Antwoord vraag 1:  

Ja.  

 

2 

Deelt u de mening dat het opsporingsbelang bij ernstige misdrijven vergt 

dat alle agenten, maar in ieder geval alle forensisch rechercheurs, in de 

eliminatiedatabank zijn opgenomen? Zo nee, waarom niet? Zo ja, wat 

gaat u er aan doen om er voor te zorgen dat alle agenten, maar in ieder 

geval alle forensisch rechercheurs, zo spoedig mogelijk in de 

eliminatiedatabank zijn opgenomen? 

  

3 

Waarom is nog niet aan uw toezegging voldaan, gedaan tijdens het 

algemeen overleg forensisch onderzoek in december 2012, dat agenten 

in de eliminatiedatabank zullen worden opgenomen in het kader van de 

vorming van de Nationale Politie die per 1 januari 2013 is ingevoerd?  

  

Antwoord vraag 2 en 3:  

Het is belangrijk dat zo veel mogelijk forensisch medewerkers in de databank 

worden opgenomen. Het is dan ook positief dat de vrijwillige lijn van de politie 

leidt tot een gestage groei van het aantal medewerkers in de databank.  

De start van de Nationale Politie zal hier verder aan bijdragen. Zo ontwikkelt de 

politie een uniform landelijk privacy reglement. Op deze wijze kennen, in 

tegenstelling tot de 26 voormalige korpsen met hun eigen regelingen, alle 

eenheden straks hetzelfde privacyreglement. Ik heb er dan ook alle vertrouwen in 

dat de Nationale Politie zal zorgen voor afdoende registratie in de 

eliminatiedatabank.  In het najaar zal ik, zoals toegezegd, een brief naar uw 

Kamer sturen waarin ik in de breedte zal ingaan op het toekomstig forensisch 

onderzoek. 

 

1) Dagblad De Limburger, 3 augustus 2013 

 


